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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 2/2014 
§ 13-37 

Tid: tisdagen den 18 mars kl. 17.30–17.50 

Plats: Stadshuset, drätselnämndens sessionssal 

 

Justerat : 2014-03-19 
 

 

Regina Kevius 

  Erik Odenlid 

  sekreterare 

 

Emilia Bjuggren 

 

Ledamöter: 
Regina Kevius (M)  ordförande 

Emilia Bjuggren (S)  vice ordförande 

Billy Östh (M) 

Daniel Somos (M) 

Petra Holda (M)     

Daniele Fava (FP) 

Fredric Ericsson (C)     

Jari Visshed (S) 

Jennie Hansson Åkerlind (S) 
Åsa Lindhagen (MP)  

Mehdi Oguzsoy (V) 

Ersättare: 
Joar Horn (M)   

Bo Sundin (M)      

Andreas Berglöf (M) 

Anna Rosén (FP) 

Gulan Avci (FP) 

Leif Kroon (KD) 

Celal Altun (S)   

Fredrik Ståhl (S) 

Marie Åberg (S) 

Emil Johansson (S) 

Förhindrade    
Axel Nekham (MP)  
Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Elvy Löfvenberg (SACO) 

Tjänstemän: 
Olof Öhman förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld avdelningschef, 

Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Anders Berlin enhetschef, , 

Erik Odenlid nämndsekreterare, Lennart Öström administratör 

Stadsbyggnads- och idrottsroteln: 
Nils Löwenspets, borgarrådssekreterare 

Charlotte Lundqvist, biträdande borgarrådssekreterare 
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§ 31 
Upphandling av pontoner för båtsporten i Stockholm                                                                                                                                                                                                                                                             
Dnr: 125-196-2014 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

1. Idrottsnämnden uppdrar till idrottsförvaltningen att upphandla pontoner för 

båtsporten i Stockholm i enlighet med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

2. Idrottsnämnden delegerar till förvaltningschefen att besluta om förfrågningsun-

derlag, fatta tilldelningsbeslut, ingå avtal med antagna leverantörer samt besluta 

i övriga frågor som rör avtalen. 

 
Ärendet 
Stockholms stad genom idrottsförvaltningen upplåter mark- och vattenområden till båtklub-

bar. Staden har inga direkta driftkostnader för stödet till båtlivet. Båtlivet finansierar själva sin 

direkta verksamhet vad avser drift, underhåll och inventarieanskaffning och ersätter staden 

genom hyror och arrenden för bryggor, mark och vatten utifrån av staden fastställda nivåer.   

 

Då det föreligger ett stort behov av att successivt byta ut en stor del av befintliga betongpon-

toner för förtöjning av fritidsbåtar avser idrottsförvaltningen att genomföra en upphandling av  

betongpontoner. Nuvarande betongpontoner är mellan 40 och 50 år gamla och riskerar att 

börja sjunka med stora kostnader som följd. Finansiering av de nya betongpontonerna kom-

mer att ske via de hyror och arrenden som båtklubbarna betalar till idrottsförvaltningen. 

 

Upphandlingen kommer att genomföras som en ramavtalsupphandling. Ramavtal kan enligt 

lagen (2007:1091) om offentlig upphandling, LOU, tecknas för en period av högst fyra år. 

Förvaltningen föreslår att nu föreslagen upphandling kommer att gälla för en period av två år 

med möjlighet till förlängning två år med ett år i taget. 

 

För att komma ifråga som leverantör ska leverantören och de betongpontoner som leverantö-

ren offererar uppfylla samtliga krav som idrottsförvaltningen ställer i förfrågningsunderlag. 

Ramavtal kan sedan tecknas med en eller flera leverantörer.   

  

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

Vid protokollet Erik Odenlid  Nämndsekreterare 


